
Windmolens;	waarom	praten	we	erover	in	Lisse?	

We	gaan	even	terug	in	de	tijd.In	het	Regionale	Energie
Akkoord	van	2017	is	de	ambitie	opgenomen	om	in	2050	voor
80%	energieneutraal	te	zijn.	In	de	RES	1.0(regionale	energie
strategie)	is	dit	vertaald	naar	een	duurzame	opwek	van	1.14
TWh	in	2030	en	een	besparing	van	1	TWh.	

Vanuit	de	provincie	is	de	vraag	bij	de	gemeentes	neergelegd
om	hun	deel	van	de	1.14	TWh	een	voorstel	te	maken.	In	de
aangenomen	LES(lokale	energie	strategie)	is	deze	ambitie
vastgelegd	met	als	zoekrichtingen,om	tot	duurzaam	en	lokaal
opgewekte	energie	te	komen,	zon	op	daken,	zon	op	land	en
wind	op	land.	Op	dit	moment	is	er	met	zon	op	daken	ongeveer
10%	van	de	vraag	duurzaam	opgewekt.

De	keuze	voor	zon	op	daken,	zon	op	land	en	wind	op	land	wordt	ingeven	door	het	feit	dat	een
andere	vorm	op	lokaal	niveau	niet	te	realiseren	is.	Dat	houdt	niet	in	dat	het	al	vast	staat	dat	er
windmolens	komen	op	lissers	grondgebied.	Dit	wordt	in	een	participatietraject	onderzocht.	Alle
input	van	inwoners,	ondernemers	en	andere	belanghebbende	worden	meegenomen	in	het
verdere	proces.	Uiteindelijk	besluit	de	provincie,	als	bevoegd	gezag,	over	al	dan	geen
windenergie	in	Lisse.

Nieuw	Lisse	volgt	dit	proces	met	een	open	blik.	Vanuit	de	raadswerkgroep	duurzaamheid	zijn	er
al	diverse	excursies	georganiseerd	naar	windenergie	projecten	en	informatiebijeenkomsten.
Recent	hebben	we	ook	bijeenkomsten	van	Bollenstreek	aan	zet	bijgewoond	om	ons	breder	te
laten	informeren	over	de	voor	en	nadelen	van	windenergie.	Het	wachten	is	nu	op	een	voorstel.

Uit	de	PWE	enquete	komt	naar	voren	dat	de	verhouding	voor	en	tegenstanders	van
windenergie	ongeveer	fifty-fifty.	De	vraag	waar	ze	dan	mogen	komen	wordt	wat	lastiger.	Of	ze	er
uberhaubt	komen	is	nog	maar	heel	de	vraag	naast	alle	bezwaren,	bijvoorbeeld	geluid,
volksgezondheid	en	het	uitzicht,	zijn	er	ook	regels	die	de	keuze	beperken	of	misschien	wel
onmogelijk	maken.

Met	nog	een	jaar	te	gaan	in	deze	regeerperiode	beginnen	we
voorzichtig	alweer	aan	de	verkiezingscampagne.	Binnenkort
komen	we	als	fractie	bijeen	om	de	nieuwe	stategie	te
bespreken.	

Na	de	succesvole	campagne	van	de	vorige	keer	en	het
behalen	van	de	meeste	stemmen		is	de	vraag	hoe	we	deze
campagne	gaan	vormgeven.

We	zijn	ook	opzoek	naar	nieuwe	leden	die	op	welke	manier
dan	ook	kunnen	ondersteunen	bij	de	campagne	en	daarbij	ook
de	fractie.

Stem	lokaal	in	het	Stemlokaal.
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"Voor	of	tegenwind"

Kinderburgermeester
In	een	eerdere	nieuwsbrief	hebben	we
gesproken	over	de	kinderburgermeester
nieuwe	style	en	de	nieuwe
burgermeester	van	Lisse.	De	zoektocht
naar	de	nieuwe	burgermeester	van	Lisse
loopt	bijna	op	zijn	eind	en	snel	zal
duidelijk	worden	wie	het	gaat	worden.	De
zoektocht	naar	de	nieuwe	kinder-
burgermeester	is	helaas	voortijdig
gestaakt.	Ook	het	komend	schooljaar	is
er	dus	geen	kindernurgermeester.

Nieuw	Lisse	30	jaar
In	het	jaar	van	de
gemeentenraadsverkiezingen	2026
bestaat	Nieuw	Lisse	30	jaar.	We	weten
nog	niet	hoe	we	hier	uiting	aan	gaan
geven.Heeft	u	nog	leuke	of	opmerkelijke
anekdotes	uit	de	eerste	30	jaar	dan
horen	wij	deze	graag.

Foto's	en	dergelijke	zijn	ook	welkom.
Deze	kunt	u	naar	ons	mailen	via
info@nieuwlisse.nl

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	Voor	een	goede	ontvangst	voegt	u	info@nieuwlisse.nl	toe	aan	uw

adresboek.
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